
Verklaring waarom dit document nu openbaar wordt gemaakt: 

 

Het college heeft vandaag besloten om de vier onderzochte locaties voor de opvang van 

vluchtelingen per direct openbaar te maken. Voornaamste reden hiervoor is de 

maatschappelijke onrust die is ontstaan als gevolg van de geheimhouding.  

Waarom koos het college voor geheimhouding? 

Er waren eerder verschillende redenen om te kiezen voor geheimhouding. Eén van de 

voornaamste redenen was juíst om maatschappelijke onrust te voorkomen. In de regel 

zorgt het specifiek benoemen van te onderzoeken en/of onderzochte locaties voor 

maatschappelijke onrust.  

Er waren echter nog meer redenen om ervoor te kiezen om de andere onderzochte 

locaties niet openbaar te maken.  

• De grond van enkele locaties is niet in eigendom van de gemeente of is verpacht. 

Communiceren over zaken waar een ander zeggenschap over heeft, is niet 

passend.  

• Het feit dat een locatie op een onderzoekslijst staat of heeft gestaan, kan invloed 

hebben op hoe anderen of de betrokkenen zelf naar de waarde van de grond (en 

de omgeving eromheen) kijken.  

• In de opdracht van de raad aan het college is verzocht om een voorstel met 

daarin één locatie in plaats van een debat over meerdere locaties.  

Het college maakt nu een andere afweging 

Helaas leidde de geheimhouding de afgelopen weken tot veel vragen in de samenleving. 

Dit gaf met name in Den Hoorn veel onrust. Het college weegt nu af dat deze onrust 

zwaarder weegt dan de onrust die mogelijk kan ontstaan op de niet voorgestelde 

locaties. 

Ook is er ondertussen contact geweest met de rechthebbenden van de grond van de 

genoemde locaties. Zij weten dat hun perceel op dit moment geen optie is voor de 

opvang van vluchtelingen. Voornaamste redenen hiervoor zijn de eigendomsverhouding 

of het pachtcontract en de stevigheid van de ondergrond. De betrokkenen gaven aan 

deze uitleg te begrijpen. 

Vanaf heden openbaar 

Bovenstaande is voor het college reden om ervoor te kiezen om de geheimhouding op te 

heffen. In de samenleving is er grote behoefte aan meer inzicht in het onderzoek naar de 

vier opties. Die bieden wij hiermee. Ook de raadsfracties hebben aangegeven deze lijn te 

steunen, waarmee al de documenten in dit dossier openbaar zijn. 

 

 


